
 

 

Komunikat odnośnie do dokumentów dotyczących IO Paryż 2024 oraz 
spotkania z przedstawicielami Małopolskiego Związku Jeździeckiego. 

 

W nawiązaniu do pisma skierowanego do Zarządu PZJ przez przedstawicieli 
Małopolskiego Związku Jeździeckiego zawierającego prośbę o upublicznienie 
dokumentacji sportowej i spotkanie z delegatami związku reprezentującymi 
Małopolskę uprzejmie informuję, że takie spotkanie odbyło się 9 września w formie 
telekonferencji.   

W spotkaniu licznie uczestniczyli delegaci oraz członkowie zarządu Małopolskiego 
Związku Jeździeckiego, członkowie Komisji Rewizyjnej PZJ oraz Zarząd PZJ. W 
trakcie tego spotkania przekazałem informacje na tematów kosztów związanych z 
organizacją i pobytem zawodników, sztabów szkoleniowych, pracowników PZJ 
oraz kosztów związanych z akcjami sportowymi przygotowującymi do startu 
głównego IO Paryż 2024. 

Również w związku z postulatami oraz wnioskami zgłaszanymi przez Delegatów 
na WZD Polskiego Związku Jeździeckiego, które również pojawiały się w trakcie 
spotkania 9 września dane finansowe dotyczące startów kadr narodowych w 
konkurencjach olimpijskich zostały załączone w zakładce sportowe plany główne. 
https://pzj.pl/spg/ . Do zamieszczonych dokumentów zostały dołączone również 
oceny startów przygotowane przez dział sportu na podstawie dokumentacji 
przesłanej przez trenerów KN konkurencji olimpijskich.  

Podczas spotkania udzielone zostały odpowiedzi na pytania delegatów, które 
dotyczyły pojawiających się w przestrzeni publicznej informacji oraz komentarzy 
dotyczących powołań zawodników Kadry Narodowej na IO Paryż 2024, decyzji 
sztabu szkoleniowego WKKW oraz uczestnictwa w IO właścicieli koni.  

Uprzejmie informuję, że stacjonarne posiedzenie zarządu zostało zwołane na 25 
września 2024 roku. 
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